
Drinkwaterverspilling 

  

Co Verdaas merkte laatst in een interview met 
hem in de Gelderlander, als nieuwe dijkgraaf van 
Rivierenland, trots op dat ons kraanwater Spa-
kwaliteit bezit. Maar dat is ook het probleem: 
90% van dit Spawater wordt gebruikt in het niet- 
drinkwatercircuit: door de wc gespoeld zeg 
maar. 

Maar het is nog erger blijkt uit de ingezonden 
brief Water, van 22 mei, van Martien van 
Dooren, ook in Gelderlander: het verdwijnt, top 
zuiver, weer in de rivier, zonder ook maar op 
enige manier te zijn gebruikt! 

Als lid van de PSP, in de 70-er jaren in 
Nijmegen, heb ik al eens voorgesteld een 
tweede, grijs watersysteem aan te leggen, voor 
water zonder Spa-kwaliteit. Praktisch niet 
haalbaar was toen het antwoord van Ben Alders. 

Maar misschien kan nu wel het omgekeerde 
worden gerealiseerd: een apart systeem voor die 
10% dus van al het water, dat voor consumptie 
wordt gebruikt, via een aparte leiding. Want de 
droge zomers, die dit jaar al in april begon, en 
waarover u do 28 mei uitvoerig berichtte, 



dwingen ons onze kop niet langer in het 
kurkdroge zand te steken, en aan deze 
afschuwelijke verspilling van drinkwater met 
Spa-kwaliteit, een einde te maken.  

  

Justine Borkes 

 

 

 
 




